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KÖRKÉP 

Testületi ülés 
ALGYŐ. A képviselő-testület 
ma 9 órától tartja soron kö-
vetkező ülését. Módosítják az 
egyes pénzbeli és természet-
beni ellátásokról szóló önkor-
mányzati rendeletet, döntést 
hoznak a kommunális hulla-
dékszállítási szerződéssel kap-
csolatban, tájékoztatót hall-
gatnak meg a távhőszolgálta-
tás díjának változásáról. Meg-
tárgyalja a testület többek kö-
zött a cafetériajuttatást, az al-
győi hulladéklerakó ügyét, a 
2010. évi közbeszerzési és az 
önkormányzat 2010. évi köz-
foglalkoztatási tervét. 

Pályaválasztási hétvége 
PUSZTAMÉRGES. A Puszta-
mérgesi Középiskola január 
29-én és január 30-án pálya-
választási hétvégét szervez. 
A szervezők várnak minden 
érdeklődő nyolcadikos diákot 
és szüleiket. 

Közmeghallgatás 
RÖSZKE. Közmeghallgatást 
tart a képviselő-testület ma 17 
órától a művelődési házban. 
Tájékoztató hangzik el az in-
tézmények 2009. évi tevé-
kenységéről, az önkormányzat 
2009. évi működéséről, az 
önkormányzat 2010. évi költ-
ségvetéséről, a tervezett fej-
lesztésekről, a közüzemi díjak, 
helyi adók mértékének idei 
alakulásáról. 

Közgyűlés, a lengyel 
Wallenberg 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY. A vá-
sárhelyi Emlékpont múzeum 
előadótermében mutatják be 
ma 5 órakor a Henryk Slawik, 
a lengyel Wallenberg című 
lengyel dokumentumfilmet az 
ENSZ holokauszt-emléknapja 
alkalmából. Henryk Slawik, 
három nemzet elfeledett hőse 
felbecsülhetetlen értékű mun-
kát végzett Budapesten - id. 
Antall Józseffel együttműköd-
ve - a II. világháború alatt a 
lengyel menekültekért, és 
mintegy ötezer Magyarország-
ra menekült lengyel zsidó éle-
tét mentette meg hamis ok-
mányok kiállításával. 
- Holnap reggel 8 órától 
közgyűlést tartanak Vásárhe-
lyen, amelynek két főbb na-
pirendi pontja van: az idei 
költségvetési rendelet megal-
kotása. valamint a belső el-
lenőrzés tavalyi utolsó ne-
gyedévi tevékenységéről sző-
lő beszámoló. 

Biztonsági őrök 
a rendőrségen 
SZEGED. Tíz fegyveres bizton-
sági őr vigyázza a rendet 
szombattól a megyei rend-
őr-főkapitányság és a Szegedi 
Rendőrkapitányság épületé-
ben. Az Országos Rendőr-fő-
kapitányság célja a közterüle-
ten szolgálatot teljesítő 
egyenruhások számának nö-
velése: luxusnak tartották, 
hogy hivatásosok látják el a 
kapitányságok őrzését. Az ő 
helyükre kerültek a biztonsági 
őrök, míg a hivatásosokat köz-
területekre vezénylik. 

SIBALESET - OSZTRÁK KORHAZBAN ÁPOLJÁK A16 EVES TAMAST 

Makói középiskolás 
törte össze magát 
Ausztriában 
Két bordáját és karját törte az 
a 16 éves makói gimnazista, aki 
még vasárnap szenvedett síbal-
esetet az ausztriai Küppitztörí sí-
paradicsomában. Iskolai sítábor-
ban vett részt - a körülmények-
hez képest jót van. 

MAKÓ 
SZABÓ IMRE 

Várhatóan ma engedik ki a 
kórházból azt a makói diákot, 
akit síbaleset ért Ausztriában. 
A József Attila Gimnázium ti-
zedikes tanulóját, Kristó Ta-
mást iskolai sítáborozás köz-
ben érte a baleset a kelet-ka-
rintiai Klippitztörl síparadi-

csomban még vasárnap, és 
mentőhelikopterrel vitték a 
tartományi székhely, Klagen-
furt baleseti kórházába. Infor-
mációink szerint két bordája 
és egyik karja tört el. 

Mint az iskolában megtud-

f t Éppen ugratni akart, amikor 
kisodródott, és a szomszédos 
erdő fái közé csúszott. 
tuk, a buszos csoport múlt 
csütörtök este indult el a 
szomszédos országba - vissza-
térésük ma este várható. 28 
gyerek utazott el 5 tanár és né-
hány szülő, köztük a balesetet 

szenvedett tanuló édesanyjá-
nak kíséretében. A gimnázium 
már 6 esztendeje rendszeresen 
ebbe a síközpontba szervezi a 
kirándulásokat. Eddig még so-
ha semmilyen komolyabb bal-
eset nem történt itt makói gim-

nazistával. 
Szerettük 

volna felvenni 
a kapcsolatot 
a megsérült fi-
úval és az 

édesanyjával, de mobiltele-
fonjuk tegnap nem volt elér-
hető - ahogy Rója István igaz-
gatóé sem, aki szintén a kirán-
dulócsoporttal tartott. Beszél-
tünk viszont Tamás egyik ma-

«m 
Kristó Tamást várhatóan ma kiengedik a kórházból. FOTÓ: TV2 

kói b a r á t j á v a l , Hegedűs Dáni-
ellel, akit nem sokkal kórház-
ba kerülése után, hétfőn felhí-
vott. Danitól megtudtuk, Ta-
más azt mesélte neki, hogy az 
úgynevezett piros pályán sí-
elt, és éppen ugratni akart, 
amikor kisodródott, és a 
szomszédos erdő fái közé csú-
szott. Sérüléseiről azt mondta, 
az orvosok szerint járhatott 
volna rosszabbul is, mert ha 
csak tíz centivel arrébb sodró-

dik ki, kövekhez csapódik, és 
súlyos fejsérülései lehettek 
volna. A baleset után nem ve-
szítette el az eszméletét, végig 
magánál volt. A körülmények-
hez képest most jól van, csak 
nagyon unatkozik, de ha min-
den jól megy, ma hazaenge-
dik. Dani egyébként azt 
mondta barátjáról, gyakorlott 
síelő, és ezt a pályát is jól is-
meri - nem idén járt először 
Klippitztörlben. 

KÖZÖS RENDSZER FUTI A GIMNÁZIUMOT ES AZ ALTALANOS ISKOLÁT 

Újraindult a tanítás a Ságváriban 
az egyiket működtették. Ez-
után remélem, hogy jobban 
odafigyelnek majd rá. Mos-
tantól arra számítunk, hogy a 
hideg miatt nem kell aggód-
nunk - hallottuk az igazgató-
tól, aki elmondta: az is prob-
lémát okoz, hogy az U alakú 
épületet, vagyis az általános 
iskolát és a gimnáziumot egy 
rendszerről fűtik. A hőköz-
pont az általános iskola tete-
jén van, emiatt az épület azon 
része hamar fel is melegszik, 
de a gimnáziumi szárny csak 
jóval később. Hét vége felé 

„Szinte minden évben 
előfordul egyszer, hogy 
az iskola fűtéséért felelős 
cég nem kapcsolja fel 
időben a kazánt." 
Dobi János iskolaigazgató 

Sikerült felfűteni a tanterme-
ket, így a szegedi Ságvári-gim-
náziumban tegnap már zavar-
talanul folytatódhatott a taní-
tás. Továbbra is gondot jelent 
azonban, hogy az általános is-
kolát és a gimnáziumot egy 
rendszer melegíti fel. 

SZEGED 
B0BKÓ ANNA 

Húsz fok körüli hőmérséklet-
ben, a megszokott rendben 
kezdhették újra a tanítást teg-

nap reggel a szegedi Ságvári 
Endre Gyakorló Gimnázium-
ban. Ahogyan keddi számunk-
ban megírtuk: hétvégére taka-
rékossági okokból vették le a 
fűtést az iskolában. Bár vasár-
nap este visszakapcsolták, a 
maximumon teljesítő radiáto-
rok hétfő reggelre nem tudták 
felfűteni az épületet, amely-
nek nyílászárói elöregedtek, a 
réseken dől be a hideg levegő. 
Az elitgimnázium néhány ter-
mében kevesebb mint 6 Celsi-
us-fokot mértek, ezért a hét el-

ső napján a harmadik óra után 
hazaküldték a diákokat. 

Dobi Jánostól, az i sko la 
igazgatójától megtudtuk: hét-
fő délután a második kazánt 
is beindították, igy hamaro-
san újra meleg lett. - Nem ez 
volt az első alkalom, szinte 
minden évben előfordul egy-
szer, hogy az iskola fűtéséért 
felelős cég nem kapcsolja fel 
időben a kazánt. Azt például 
csak most tudtam meg, hogy 
kettő is van. Takarékossági 
okokból azonban eddig csak 

már a gimiben is kellemesebb 
a hőmérséklet, addigra azon-
ban az általános iskolásoknál 
annyira meleg van - már 28 
fokot is mértek - , hogy a gye-
rekek kénytelenek rövid ujjú-
ra vetkőzni a tantermekben. 

A diákoknak továbbra is 
ilyen körülmények között kell 
tanulniuk. Információink sze-
rint ugyanis az iskolák fenn-
tartója, vagyis a Szegedi Tu-
dományegyetem nem tervezi 
a kazán lecserélését. 

HÍREK 

Felsővárosi fórum 
a rendőrkapitánnyal 
LAKOSSÁGI FÓRUMOT tart Pin-
tér Ferenc, a Szeged 2. számú 
választókerület (Felsőváros) 
önkormányzati képviselője a 
Szegedi Rendőrkapitánysággal 
közösen ma 17 órai kezdettel a 
József Attila Általános Iskolá-
ban. A rendezvényen részt 
vesz Zélity László rendőr ezre-
des, szegedi kapitány, Skriba-
nek Csaba rendőr őrnagy, a te-' 
rület illetékes rendőrőrsének 
parancsnoka, Orosz Sándor 
rendőr zászlós és Mihalkovics 
János rendőr főtörzsőrmester, 
illetékes körzeti megbízott. A 
szervezők várják a választóke-
rület lakosait és valamennyi 
érdeklődő szegedi polgárt. Tá-
jékoztatást adnak a Szegedi 
Rendőrkapitányság működésé-
ről és az aktuális kérdésekről. 

Herényi Szegeden 
A MAGYAR DEMOKRATA FÓ-
RUM országgyűlési képviselő-
je, Herényi Károly tegnap este 
Szegedre érkezett. Úgy tudjuk, 
azért jött, hogy meggyőzze az 
MDF megyei választmányát, 
támogassa a választási 
együttműködést az SZDSZ-
szel. Ezt a múlt csütörtökön 
egy másik MDF-es országgyű-
lési képviselő, Karsai Péter is 
megpróbálta. Az érvek és el-
lenérvek csatája január 
30-áig, a párt országos vá-
lasztmánya üléséig tarthat. 

Pénteken jogászbál 
SZEGED. A Magyar Jogász Egylet 
Csongrád Megyei Szervezeté-
nek bevált hagyománya az év 
eleji jogászbál, amelyet min-
den alkalommal aktuális témát 
feldolgozó konferenciával is 
összekötnek. Az idén, január 
29-én, péntek este 7 órakor kez-
dődik a társasági esemény a 
szegedi Tisza Szálló termeiben. 
A jogászbálon hagyományosan 
gazdag és ízletes az ételkínálat, 
ame lye t Szabó László é s a Pro-
tocoll Party Service biztosít. A 
zenét ezúttal is a Zsomboys ze-
nekar, valamint Kecskés Sán-
dor és népi zenekara szolgáltat-
ja. Sz tá rvendég Szikora Róbert 

és az R-GO Gidák. A bál napján 
a hagyományos tudományos 
ülésen az aktuálisnak ítélt jogi 
vagy szervezeti témákat tár-
gyalják. Péntek délelőtt 10 órai 
kezdettel a Szegedi Akadémiai 
Bizottság Somogyi utcai szék-
házában rendezik meg azt a tu-
dományos előadást, amelyen 
Paczolay Péter, az Alkotmány-
bíróság elnöke tart előadást Az 
élő alkotmány: az alkotmány-
bíráskodás állandósága és vál-
tozásai címmel. A jogászbálra 
csütörtökön még lehet jegyet 
venni a Csongrád Megyei Bíró-
ság szegedi, Széchenyi téri épü-
letében, 13.30-tól 15.30-ig. 

Könnyű célpont a facsemete, az átlagember mégis mindig meglepődik, amikor azt látja, hogy kitörnek egyet. Pilla-
natnyi elmezavar? Keménykedés? Düh? Bármi volt az ok, nincs rá mentség. Mi csak annyit tehetünk, hogy felhívjuk rá 
a figyelmet, és fekete pontot adunk érte. Ezt a fát a Roosevelt téren, a múzeum előtt törte ki valaki. FOTÓ: FRANK YVETTE 

Húsz fok volt tegnap a tantermekben. A megszokott rend szerint tanultak a gimisek. FOTÓ: SEGESVÁRI CSABA 


